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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

Reģ. Nr. 40008023340 
Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 

Padomes sēdes protokols Nr. 11 

 
Rīgā, 2021. gada 17. novembrī, pulksten 09:30 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo, Čerbakovs, Mārtiņš Ķeņģis, Linards Veide un Uldis Ālītis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 

 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Par noteikumu izstrādi Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesību 
piešķiršanas kārtības noteikšanā – T. Markss. 

3. Latvijas Olimpiskās komitejas noteiktā un federācijām deleģējamā kārtība Latvijas Olimpiskās 
vienības sastāvos esošo sportistu treniņa darba un pabalstu finansēšanā – T. Markss, S. Āķis. 
4. Licenču un biedru maksas 2022. gadam noteikšana – T. Markss. 

5. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 
6. Ziņojums par LRF darbību oktobra, novembra mēnešos – T. Markss. 
 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 10 
apstiprināšanu. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 10 redakciju. 

 
2. Par noteikumu izstrādi Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas 
tiesību piešķiršanas kārtības noteikšanā – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus par līguma termiņa noslēgšanos ar SIA “Igo Japiņa sporta 
aģentūra” par tiesībām organizēt “Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu”. Padomes locekļi 
un uzaicinātie diskutē par jauna līguma noslēgšanas nosacījumiem. T. Markss izsaka viedokli, ka 

kandidātam, kas pretendētu uz pasākuma rīkošanas tiesībām, ir jābūt LRF juridiskajam biedram. 
E. Dupats aicina T. Marksam sagatavot sarunu procedūras nolikumu, uz kā pamata pretendenti 
iesniedz savus pieteikumus, bet LRF valde veic pieteikumu vērtēšanu.   
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

2.1. Uzdot LRF valdei sagatavot līguma projektu un sarunu procedūras nolikumu par tiesībām 
rīkot “Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu” laika posmā no 2022. – 2024. gadam.  
2.2. Uzdot LRF valdei organizēt LRF juridisko biedru pieteikšanos, ievietojot paziņojumu LRF 

oficiālajā interneta vietnē – www.lrf.lv, klāt pievienojot sarunu procedūras nolikumu, kas nosaka 
pieteikumu iesniegšanas un vērtēšanas nosacījumus, kā arī līguma projektu.  
 

3. Latvijas Olimpiskās komitejas noteiktā un federācijām deleģējamā kārtība 
Latvijas Olimpiskās vienības sastāvos esošo sportistu treniņa darba un pabalstu 
finansēšanā – T. Markss, S. Āķis. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) 
noteikto kārtību  Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) sastāvos esošo sportistu iekļaušanai 
sastāvos noteikšanā, kā arī treniņu darba un pabalstu finansēšanā. T. Markss informē, ka LOK, 

ņemot vērā federāciju izstrādāt iekšējos kritērijus, ir noteikusi LOV sportistu skaitu katrai no 
olimpisko veidu sporta federācijām. S. Āķis norāda, ka LRF piešķirtas 12 sportistu vietas LOV 
sastāvos. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LOK noteikto kārtību par treniņu darba un 
pabalstu finansēšanu un administrēšanu. T. Markss izsaka priekšlikumu sagatavot vēstuli LOK ar 

lūgumu pārskatīt LRF piešķiramo LOV sportistu kvotu skaitu, piešķirot papildus vienu kvotu, 
ņemot vērā BMX frīstaila sportista Ernesta Zēbolda izcīnīto ceturto vietu Eiropas čempionātā 
elites grupā. T. Markss norāda, ka panākums izcīnīts pēc LOK paziņojuma par piešķiramajām 

kvotām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
3.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa un S. Āķa ziņojumus.  
3.2. Uzdot LRF valdei līdz nākamajai padomes sēdei sagatavot priekšlikumus par LOV sastāvā 

iekļaujamajiem riteņbraukšanas veidu sportistiem, norādot to sasniegtos rezultātus 2021. gada 
sezonā. 
3.3. Uzdot T. Marksam sagatavot vēstuli LOK ar lūgumu pārskatīt LRF piešķiramo LOV sportistu 

kvotu skaitu, piešķirot papildus vienu kvotu, ņemot vērā BMX frīstaila sportista Ernesta Zēbolda 
izcīnīto ceturto vietu Eiropas čempionātā elites grupā.  
 

4. Licenču un biedru maksas 2022. gadam noteikšana – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto projektu LRF izdoto licenču 
un biedru maksu noteikšanai 2022. gadam. T. Markss aicina licenču un biedru maksas saglabāt 

2021. gada līmenī, to pamatojot ar neskaidrību par sacensību sezonas norises iespējām 
plānotajā apmērā. T. Markss norāda, ka iecerēts strādāt pie sacensību sistēmas pilnveides 
šosejas un MTB riteņbraukšanā, iekļaujot priekšrocības licencētajiem dalībniekiem. Padomes 

locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF izdoto licenču un biedru maksu noteikšanu 2022. gadam.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
4.1. Saglabāt LRF izdoto licenču un biedru maksas 2021. gada līmenī. 
4.2. Uzdot T. Marksam ievietot informāciju par LRF izdoto licenču cenām 2022. gadā LRF 

oficiālajā interneta vietnē – www.lrf.lv. 
 
 

http://www.lrf.lv/
http://www.lrf.lv/
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5. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2021. gada 

oktobra mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un 
izdevumu pozīcijām. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
6. Informatīvs ziņojums par LRF darbību oktobra, novembra mēnešos – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību oktobra un novembra 

mēnešos. T. Markss norāda par paveikto sponsoru piesaistē 2022. gadam, sadarbībām ar 
Latvijas Olimpisko komiteju un Latvijas Sporta federāciju padomi, kā arī Lietuvas un Igaunijas 
riteņbraukšanas federācijām vienota sacensību kalendāra izveidē un kopēju sacensību rīkošanā 

2022. gadā. T. Markss arī informē par LRF plānotajiem treneru un tiesnešu izglītojošajiem 
pasākumiem.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 
 

Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis     ____________________________ 
 
Ivo Čerbakovs      

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 



LRF Padomes sēdes protokols Nr.10 4 

 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


